
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2020 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 13 października 2020 r. 

 

Obrady otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego – p. Marta Woźnicka – Kuzdak stwierdzając na podstawie listy 

obecności prawomocność obrad. 

 

Sesja odbyła się w Ostrowieckim Browarze Kultury, rozpoczęła się  

o godz. 14.03. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a i 1b 

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Starosta Ostrowiecki – Marzena Dębniak 

6. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

7. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

8. Przedstawiciele Pracowni Architektonicznej Studio-A z Kielc – Pani Marzena 

Pakuła i Pan Wojciech Cybulski  

9. Prezes Zarządu Firmy MTM – Budownictwo z Tarnowa – Pan Michał Zydroń 

 

Nieobecni radni: Marek Giemza, Aron Pietruszka, Joanna Pikus, Irena Renduda 

– Dudek, Kamil Stelmasik, Jerzy Wrona. 

 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Szanowni Państwo Radni! 

W związku z wejściem w życie rozporządzenia Parlamentu Europejskiego  

i Rady z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych  

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy dotyczącej ogólnego 

rozporządzenia o ochronie danych, zwanego dalej RODO informuję, iż każdy, kto 

czynnie – mam na myśli zabieranie głosu podczas sesji – uczestniczy  

w posiedzeniach Rady Miasta, musi być świadomy, iż wyraża jednocześnie zgodę 

na przetwarzanie swoich danych osobowych. Uprzejmie informuję,  

że jeżeli podacie Państwo w trakcie trwania obrad swoje dane osobowe,  
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mam tu na myśli imię, nazwisko i adres, dane te będą ogólnodostępne  

w związku z transmisją i utrwaleniem obrad sesji. Radni Rady Miasta z mocy 

prawa są osobami publicznymi i taka zgoda nie jest od nich wymagana. Z uwagi 

na wyżej wymienione rozporządzenie proszę wszystkich o niepodawanie danych 

osobowych osób fizycznych w swoich wypowiedziach, jeśli nie wyraziły  

na to zgody.  

Szanowni Państwo Radni! Zgodnie z ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r.  

o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych aplikacji mobilnych 

podmiotów publicznych oraz dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady  

z dnia 26 października 2016 r. w sprawie dostępności stron internetowych  

i mobilnych aplikacji organów sektora terytorialnego, wszystkie materiały 

publikowane na stronach samorządu terytorialnego od dnia 23 września br. muszą 

być przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Zgodnie z wyżej wymienionymi 

aktami prawnymi, nagrania obrad Rady Miasta będą uzupełniane o napisy dla 

osób niesłyszących. W celu usprawnienia realizacji tego obowiązku kieruję do 

Państwa prośbę, aby zabierając głos podchodzili Państwo i mówili  

do mikrofonu, jak również nie zwracali się do siebie nawzajem podczas obrad 

sesji Rady Miasta. Dziękuję bardzo za zrozumienie. 

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przejdźmy do punktu 

drugiego – "Przedstawienie porządku obrad". Szanowni Państwo! Otrzymaliście 

Państwo materiały na dzisiejszą sesję. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi  

do zaproponowanego porządku obrad? Bardzo proszę, Pan Radny Czeremcha. Już 

chyba. Jeszcze przypomnę o zalogowaniu się do naszego systemu. Dziękuję. 

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Zaproszeni 

Goście! Pani Starosto!  Panie Prezydencie! Znajdujemy się w trudnym czasie 

związanym z pandemią. W sytuacji, gdzie cały kraj został objęty żółtą strefą.  

W imieniu Radnych Klubu „Prawo i Sprawiedliwość” chciałbym zawnioskować 

o przeprowadzanie sesji Rady Miasta, jak również posiedzeń komisji, w formie 

online. Mając na względzie przede wszystkim właśnie sytuację związaną  

z pandemią, czyli troskę o zdrowie wszystkich mieszkańców naszego miasta. 

Spotykamy się tutaj, w sumie na niewielkiej sali,  w gronie około pięćdziesięciu 

osób. I no nie jestem przekonany, czy takie spotkania służą właśnie zdrowiu 

publicznemu. Stąd ponawiam wniosek, ponieważ jeszcze na wiosnę również takie 

zapytanie zgłosiłem do Pani Przewodniczącej. Wtedy odpowiedzi konkretnej nie 

otrzymaliśmy. Wtedy Pani  Przewodnicząca powiedziała, że będzie rozważała 

taką możliwość, ale teraz, kiedy mamy w dniu dzisiejszym 5 tys. nowych zakażeń, 

i w skali kraju, mamy zdiagnozowanych 50 tys. chorych w tej chwili. Od początku 

pandemii ponad 130 tys. Już kilka tysięcy ofiar śmiertelnych. Myślę, że nadszedł 

ten czas, żeby takie sesje odbywały się w formie online. Dziękuję. 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję Panu bardzo. 

Szanowni Państwo! Myślę, że to będzie jak najbardziej poddane tutaj  

pod przemyślenie – słowa Pana Radnego Czeremchy. Może przejdźmy w tym 

momencie do dalszego porządku obrad. Państwo Radni otrzymali materiały  

na dzisiejszą sesję. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi jeszcze  

do zaproponowanego porządku obrad? Bo takie było pytanie, bardzo proszę. 

Radny M. Marzec – Panie Prezydencie! Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! 

Mam takie pytanie jeszcze, bo dostaliśmy informację o „Sprawozdaniu  

za I półrocze z wykonania budżetu” i chciałbym zapytać, bo dzisiaj jest w tym 

trybie nadzwyczajnym i nie ma możliwości dyskusji nad tym dokumentem. 

Kiedy, czy na najbliższej zwyczajnej sesji – kiedy będziemy mogli o tym 

dokumencie porozmawiać? 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Już Panu dokładnie 

odpowiadam. Te materiały będą przedmiotem kolejnej sesji. Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę Panie Prezydencie.  

Prezydent J. Górczyński – Panie, Panowie Radni! Szanowni Państwo! Drodzy 

Internauci! Planujemy na koniec października zwyczajną sesję, więc myślę,  

że będzie to też taki czas na dyskusje. Chyba, że znowu sytuacja nas zmusi  

do jakiś ruchów, korekt. Więc wtedy może być jeszcze wcześniej sesja 

nadzwyczajna, ale na tą chwilę – ostatni tydzień października, planowana  

jest sesja zwyczajna. Tak bym proponował. Więc myślę, że będzie czas  

na dyskusję. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Zadam jeszcze raz pytanie, 

czy mają Państwo jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad?  

Nie ma, dziękuję bardzo. 

 
Radni RM obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

III. Wręczenie statuetek  „Modernizacja Roku 2019” – Pracowni Architektonicznej 

Studio-A  oraz firmie MTM-Budownictwo – wykonawcy Ostrowieckiego 

Browaru Kultury.  

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu, 

2) przeprowadzenia konsultacji społecznych, 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 r., 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029. 

 

V. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 



4 
 

Ad III/ Wręczenie statuetek „Modernizacja Roku 2019” Pracowni 

Architektonicznej Studio – A oraz Firmie MTM – Budownictwo – 

wykonawcy Ostrowieckiego Browaru Kultury: 

 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przejdźmy zatem  

do punktu trzeciego. Wręczenie statuetek "Modernizacja Roku 2019" Pracowni 

Architektonicznej Studio–A oraz firmie MTM–Budownictwo – wykonawcy 

Ostrowieckiego Browaru Kultury. Proszę o zabranie głosu Pana Prezydenta 

Miasta Jarosława Górczyńskiego. 

Prezydent J. Górczyński – Panie i Panowie Radni! Szanowni Państwo!  

Zacni Goście! Pani Starosto! Jest mi niezmiernie miło. Jestem naprawdę 

wyrazicielem mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego, naszych gości  

i wszystkich tych, którzy mieli okazję być na różnych wydarzeniach kulturalnych, 

i innych w Ostrowieckim Browarze Kultury. Chciałbym z tego miejsca wyrazić 

podziękowania. Było mi niezmiernie miło, że mogłem odebrać na Zamku 

Królewskim statuetkę za modernizację Ostrowieckiego Browaru Kultury. To jest 

wyjątkowe wyróżnienie dla Ostrowca Świętokrzyskiego. To jest wyróżnienie 

dedykowane wszystkim, którzy wierzyli w ten sukces. Wierzyli w to, że warto 

zadbać o dziedzictwo kultury i warto dokonać tej modernizacji z korzyścią dla 

przyszłych pokoleń. Ze względu na pandemię, na tych uroczystościach na Zamku 

nie wszyscy mogli wziąć udział. Stąd, z tego miejsca, chciałbym zaprosić  

w kolejności, bo żeby Ostrowiecki Browar Kultury powstał, to należy wspomnieć 

wszystkich tych, którzy przyczynili się do tego, a tu wiele osób miało udział –  

w tym, żeby wykupić udziały od Rodziny Saskich, aby dokonać takiej decyzji, 

przeglądu, analizy o zleceniu projektu. Bo później to już poszło w miarę sprawnie. 

Stąd, z tego miejsca – jest z nami żona autora. Niestety, Pan Marek Pakuła 

odszedł, ale to jest Jego dzieło. Stąd mam przyjemność zaprosić Małżonkę tutaj 

do mnie. I zaprosić Pana Prezesa Michała Zydronia – Firma MTM. Bardzo proszę, 

Pani Przewodnicząca będzie uprzejma mi towarzyszyć i pomóc.  

Szanowni Państwo! Ja myślę tak skromne brawa dla Państwa tutaj się należą. Ja, 

pozwolę sobie powiedzieć – świetny projekt. Projekt wizyjny. Projekt, który 

wydobył ducha tych murów. W tej części, gdzie dzisiaj jesteśmy, kiedyś warzono 

piwo. Była to produkcja, dochodziły tory kolejowe. Ostała się ściana zewnętrzna. 

Cała konstrukcja jest konstrukcją nośną, wybudowaną od podstaw. Rodzina 

Saskich zbudowała ten browar ponad 100 lat temu. Ja jestem przekonany, że 

dzięki projektowi i wykonawstwie firmy MTM, ten browar –  ten obiekt, powiem 

tak, być może następne 100 lat w dobrej kondycji będzie funkcjonował i życzę, 

żeby kiedyś ktoś za 100 lat mógł powiedzieć, że znowu przeprowadzi remont. 

Chcę Państwu bardzo serdecznie podziękować. Chcę podziękować za projekt – 

dla całego biura projektowego. Chcę podziękować Panu Prezesowi Michałowi 

Zydroniowi, że w tamtym czasie podjął się – firma Jego – podjęła się takiego 

trudnego zadania, bo to jest niszowe zadanie unikatowe. To jest praca na 

istniejącym obiekcie, więc to była ciężka, żmudna praca. Ja pamiętam, ile osób 
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walczyło, to chyba właściwe słowo, z renowacją tych cegieł zewnętrznych. Ale 

chcę też wyróżnić i poprosić tutaj jeszcze dwie osoby: Pani Starosta Marzena 

Dębniak. Wtedy Wiceprezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, który 

odpowiadał za tą inwestycję. I chciałbym też poprosić moją koleżankę. Miały być 

dwie koleżanki, ale ze względów zdrowotnych jedna nie mogła przybyć. Pani 

Starosta w tamtym czasie nadzorowała instytucje kultury. Bezpośrednio podlegał 

pod nią MCK, Biuro Wstaw Artystycznych, Miejska Biblioteka i obiekty 

sportowe, i nie tylko. I myślę, że tutaj wszyscy Ci z Państwa, którzy żyją  

w Ostrowcu, interesują się sprawami Ostrowca, wiedzą, jakie to mieliśmy różne 

perypetie, czy z "Rawką Od Nowa", czy z tym obiektem? Ale wszystko wyszło 

na nasze. Z tego miejsca, to wyróżnienie jest jeszcze o tyle interesujące, że to jest 

pod patronatem Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego. To taki z mojej 

strony ukłon do wszystkich inżynierów, projektantów, wykonawców, wszystkich 

ludzi z branży budowlanej. Ja poczuwam się, jako też inżynier z uprawnieniami 

budowlanymi, żeby o tym wspomnieć. Pani Bożeno, dziękuję! Pani Bożena 

Domalska nadzorowała tą inwestycję z ramienia Urzędu Miasta w branży 

elektrycznej. Natomiast, głównym koordynatorem była Pani Zuzanna 

Turczyńska. I dla Pani Zuzanny również mamy tutaj wyrazy uznania 

podziękowania. Bo drodzy Państwo, każda rzecz przyłożona przez nas 

pracowników, współpracowników do tego typu inwestycji modernizacji zostawia 

trwały ślad. Pani Bożena jest szczęśliwą emerytką, nie widać, prawda? Ale może 

z dumą ten obiekt oglądać i każdego dnia, jak przechodzi może powiedzieć, że 

zostawiła tu cząstkę siebie, swojej pracy. To samo z Panią Zulą Turczyńską. I to 

samo z wszystkimi innymi pracownikami, których nie chcę tu wymieniać. Na sali 

jest Pan Piotr Mazik, Naczelnik Artur Majcher był mniej zaangażowany, bo 

później przyszedł do Urzędu Miasta. Chociaż w tym obiekcie też brał udział i tutaj 

na tym etapie wykonawstwa był. Pan, dzisiejszy Prezes Krzysztof Kowalski,  

a ówczesny Naczelnik, jego współpracownicy. Jest Pan inż. Piotr Mazik? 

Powtórzę się jeszcze raz – podziękowania dla całego zespołu. Więc myślę, że tutaj 

wielu osobom należy podziękować. Dzisiejszemu Skarbnikowi, ówczesnej 

Skarbnik, również. Bo drodzy Państwo, nie byłoby tej modernizacji, gdyby nie 

zabezpieczone środki.  

Drodzy Państwo! Tyle, bo mógłbym z dumą mówić o tym obiekcie. Jeszcze raz. 

Brawa dla wszystkich. Bardzo serdecznie dziękuję. Jakbym mógł poprosić 

statuetki. To jest dla? Drodzy Państwo, jeszcze raz – „śpieszmy się kochać ludzi, 

tak szybko odchodzą". Jest mi niezmiernie miło. Bardzo Pani dziękuję. To będzie 

taki wyjątkowy, wyjątkowa rzecz dla wszystkich. Dziękuję, bo ten obiekt to duża 

zasługa Pani męża. Dziękuję bardzo. I też, Drodzy Państwo, dla autora projektu 

Studio A Pracownia Architektoniczna Spółka Cywilna Kielce. Proszę bardzo. 

Panie Prezesie, macie się czym chwalić. Dzisiaj są trudne czasy dla budownictwa, 

ale w waszym portfolio Ostrowiecki Browar Kultury i ta inwestycja, to jest 

wyjątkowa chluba. Z tego miejsca chcę podziękować. Powiem, że wiele osób, 

które przyjeżdża do Ostrowca, porównuje to z Małą Manufakturą Łódzką, 
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porównuje to z Browarem Poznańskim. Mamy namiastkę wielkiego świata i mam 

nadzieję, że kiedyś, ktoś zostanie tu odkryty w obszarze kultury szeroko pojętej  

i będzie mógł powiedzieć, że swoje pierwsze kroki stawiał w Ostrowieckim 

Browarze Kultury. Gratuluję jeszcze raz, dziękuję za naprawdę ciężką, solidną 

pracę. Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze tutaj statuetka. Jeszcze mamy dla Pani, 

Bożeny Domalskiej. Pani Inspektor, w podziękowaniu za wszystko, dziękuję 

bardzo. Pani Zuzannie Turczyńskiej przekażemy w stosownym czasie tą 

statuetkę. Drodzy Państwo, jeszcze raz dziękuję, gratuluję. Czy z Państwa ktoś 

chciałby zabrać głos? Pani? Proszę bardzo. Proszę bliżej. Pani Inspektor pomoże. 

A w międzyczasie: Pan Wiceprezydent Piotr Dasios i Pan Dyrektor Jacek 

Kowalczyk, też będą obdarowani takim grawertonem szklanym, który, mam 

nadzieję, zawiśnie tutaj, żeby wszyscy odwiedzający mogli zobaczyć, że ten 

obiekt został wyróżniony. Zachowajmy taki dystans może troszkę. 

Pani Marzena Pakuła – Przedstawiciel „Studio–A” Pracownia Architektoniczna  

z Kielc – Ja jeśli można kilka słów, bo faktycznie jestem  przedstawicielem całej 

dużej pracowni, myślę wszystkich projektantów. Witam Państwa, nazywam się 

Marzena Pakuła, jestem architektem. Miałam tu swój udział o tyle, że moim 

udziałem są może bardziej wnętrza, niż całe zewnętrza, nad którymi czuwał mój 

mąż. Więc tak, inwestycja się nazywała "Przebudowa, rozbudowa, nadbudowa 

oraz częściowa odbudowa budynku dawnego browaru…”, itd. Było to dość 

skomplikowane. Inwestorem była Gmina Ostrowiec. Ale teraz za nami XXIV 

Edycja Ogólnopolskiego Konkursu "Modernizacja Roku". To brzmi 

niesamowicie i budowa XXI wieku – jeszcze bardziej niesamowicie. Być 

zauważonym pośród 460 zgłoszonych wspaniałych obiektów z całej Polski  

i wśród 76 finalistów XXIV edycji tego konkursu jest wielkim wyróżnieniem.  

A zdobyć w nim I miejsce i statuetkę w kategorii "Obiekty kultury, sportu  

i rekreacji" to wspaniała wiadomość. Jestem wzruszona i uradowana nagrodą. 

Cieszę się niezmiernie, że wysiłek twórczy naszej pracowni projektowej  

i wszystkich współdziałających z naszą pracownią, przy tym ogromnym 

przedsięwzięciu został doceniony. Przede wszystkim cieszę się jednak, że 

rezultaty tej wspólnej pracy, w tym architektów, projektantów, pozostałych branż, 

także urzędników i wreszcie wykonawców przyniosły tak wspaniały efekt. 

Wszystkim bardzo dziękuję. Szczególnie dziękuję zawsze obecnym na budowie 

Panu i tutaj RODO, więc może tylko z imion. Panu Adamowi, Pani Marcie, Panu 

Józefowi i wielu innym, których nazwisk i imion też nie wymienię. Dzięki nim 

współpraca przebiegała płynnie i obiekt obecnie wygląda tak pięknie. Wspomnę 

też wykonawców efektów końcowych, o których Pan Prezydent już wspomniał, 

zwykle przemilczanych, czyli wspaniałych, młodych artystów czyszczących  

na zewnątrz stare mury browaru – cegła po cegle, starannie i z  mozołem 

uzupełniających ceglane ubytki. To dziś daje największy efekt tej modernizacji 

widoczny z daleka  i w dzień, i w nocy. To ekipa Pana Piotra dopełniła dzieła. 

Warto było. Obiekt otrzymał piękną nazwę "Browar Kultury". Wszyscy 

współuczestniczący w dziele mogą być dumni z efektów końcowych, wykonanej 
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pracy. Wspólna, wieloosobowa i wielowątkowa myśl, wzajemne zaufanie  

i wreszcie wspólny wielomiesięczny wysiłek połączony z odpowiedzialnością, 

doprowadziły finalnie do sfinalizowania przedsięwzięcia, które przed 

przystąpieniem do pracy wydawało się karkołomne i prawie niemożliwe do 

wykonania. Bardzo żałuję, że mój mąż, Główny Projektant Architekt Marek 

Pakuła, który do końca budowy prowadził nadzór autorski w obiekcie, nie 

doczekał otwarcia obiektu, a tym bardziej docenienia jego obecnego piękna  

w XXIV Edycji Ogólnopolskiego Konkursu Modernizacja Roku. Z ogromnym 

wzruszeniem przyjmuję więc nagrodę dla całego naszego zespołu projektowego, 

a zwłaszcza przyjmuję ją jako ukoronowanie pracy naszej pracowni pod wodzą 

zmarłego 2 miesiące temu, Głównego Projektanta Architekta Marka Pakuły. 

Dziękuję Państwu. 

Prezydent J. Górczyński – Proszę z nami pozostać.. 

Pan Michał Zydroń – Prezes Zarządu Firmy MTM – Budownictwo z Tarnowa – 

Szanowni Państwo! Zapewne duża część z Was pamięta kiedy podpisywaliśmy  

z Panem Prezydentem umowę rozpoczynającą tą inwestycję – powiedziałem, że 

liczę na to i mam nadzieję, że efektów naszej pracy wspólnej nie będziemy się 

wstydzić. Wydaje mi się, że słowa dotrzymałem. Oczywiście, nie byłoby to 

możliwe bez całego grona bardzo oddanych tematowi pracowników, zarówno ze 

strony inwestora, zarówno ze strony całego zespołu projektowego, zespołu 

związanego z nadzorem inwestorskim, jak i całej rzeszy wykonawców, 

podwykonawców, pracowników pracujących pod skrzydłami naszej firmy. 

Ponieważ, jak zapewne Państwo pamiętacie, przetarg i zadanie było realizowane 

w systemie "Zaprojektuj – wybuduj". Czasami mówione, nazywane "pod klucz", 

więc jakby pełna odpowiedzialność była na naszej firmie. I z tego powodu,  

z powodu tej odpowiedzialności, której nie przestraszyliśmy się podjąć, jestem 

bardzo zadowolony, że dzisiaj w takich okolicznościach, otrzymując taką 

nagrodę, udało nam się to zadanie zrealizować. A realizacja tego zadania przyszła 

w okresie bardzo trudnym. Pewnie Państwo pamiętacie szalejące ceny z dnia na 

dzień. Taką anegdotę trochę podam, że niektóre oferty na materiały mieliśmy 

ważne do końca dnia, albo kilka godzin. I mogliśmy je uzyskać na przykład po 

dokonaniu 100% przedpłaty. Oczywiście problemy z kadrą. Takie są, że tak 

powiem, cykle gospodarcze. Trafiliśmy w dużą koniunkturę na rynku 

budowlanym i to zadanie, które u samych podstaw nie było łatwe w okresie,  

w którym, w tym trudnym okresie, w którym należało je zrealizować. Udało się. 

Za to wszystkim zaangażowanym w tą inwestycję jeszcze raz bardzo serdecznie 

dziękuję. 

Prezydent J. Górczyński – Poprosimy jeszcze Panią Starostę Marzenę Dębniak. 

Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Zaproszeni Goście! Miło tutaj gościć, miło być w browarze. Dla nas 

samorządowców ten browar jest takim spełnieniem wieloletnich marzeń.  

Jak Państwo pamiętacie, a wszyscy prawie pochodzimy z tego miasta, były tu, no 

powiedzmy – ruiny. Moja pierwsza wizyta na browarze to "Rany boskie".  
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Ile tu trzeba zrobić? Najpierw go trzeba kupić. Państwo pamiętacie ciężkie 

negocjacje, które zaczynały się od 22 mln, ostatecznie skończyły się na 7 mln. 

Ale, jak byliśmy tutaj po raz pierwszy, to się czuło takiego ducha, że warto,  

że powstanie coś fantastycznego i mam takie wrażenie, że ten dobry duch 

utrzymał się w browarze. Jest tu po prostu miło i dobrze. Ja również dziękuję 

pracowni projektowej i firmie wykonawczej za to, że jakby nasze marzenia też 

się spełniły i praktycznie Browar Kultury pełni całą swoją funkcję,  

tym bardziej, że miejsce mają tu wszystkie jednostki. Jest to uważam nasze 

wspólne duże dzieło samorządowe tej rady, poprzedniej rady. Dziękuję bardzo. 

Prezydent J. Górczyński – Szanowni Państwo! Wybudować, zaprojektować – 

inaczej: kupić, zaprojektować, wybudować, oddać pod klucz to jedno. Ale dziś 

wypełnić życiem, wypełnić treścią i utrzymać – to drugie. Stąd, żeby ten dobry 

duch, tak jak Pani Starosta powiedziała, się utrzymał, to dedykuję na ręce Pana 

Dyrektora Jacka Kowalczyka, Pani Dyrektor Jolanty Chwałek, Pani Dyrektor 

Elżbiety Pomiankiewicz i wszystkich ich pracowników, aby pomimo tych 

trudności z pandemią, o czym tu już Państwo Radni mówili, żeby te instytucje 

żyły, żeby te instytucje były otwarte dla wszystkich, bo tego nam wszystkim 

potrzeba, i żeby święciły triumfy, żebyśmy kiedyś mogli powiedzieć, że to Wy 

dostaniecie nagrodę za Waszą działalność. Wszystkiego najlepszego. Jeszcze raz 

Państwu dziękuję. 

 

 

Ad IV/ Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję Państwu 

bardzo. Przejdźmy zatem do kolejnego punktu naszego porządku obrad: "Podjęcie 

uchwał w sprawie". Podpunkt pierwszy: wyrażenie zgody na obciążenie 

nieruchomości służebnością przesyłu. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i  Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji  

o podejście do mikrofonu i o opinię komisji. Bardzo proszę Pan 

Wiceprzewodniczący Artur Zawadzki.  

Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – A. Zawadzki – 

Komisja Strategii i Rozwoju Miasta pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. Czy mają 

Państwo jakieś uwagi, czy zapytania do projektu uchwały? Nie widzę. Zatem 

przechodzimy do głosowania. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o naciśnięcie 

przycisku i podniesienie ręki. Kto z Państwa jest przeciw? Proszę o naciśnięcie 

przycisku i podniesienie ręki. Kto z Państwa się wstrzymał? Proszę o naciśnięcie 

przycisku i podniesienie ręki. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Dziękuję.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXVII/92 /2020 – załącznik nr 3 do protokołu.  

 

2) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przechodzimy  

do kolejnego projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych. Projekt powyższej uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu, jak również przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu Włodzimierza Steca o zabranie głosu  

i o odpowiedź, jak głosowała komisja.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję,  

oraz Wiceprzewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – Pana Artura 

Zawadzkiego. 

Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – A. Zawadzki – 

Komisja Strategii również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Czy mają Państwo jakieś 

uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Bardzo proszę, Pan Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie!  

Pani Starosto! Szanowni Goście! Przeglądając projekt uchwały, chyba numer 2, 

bo nie mamy tych numerów naniesionych, chciałem dopytać. O ile ustawa  

o samorządzie gminnym mówi, że te konsultacje w sprawach istotnych  

dla gminy mogą być przeprowadzone, to w treści projektu uchwały mamy już fakt 

dokonany – „postanawia się przeprowadzić”. Rozumiem, że to wynika  

z kolejności sekwencji zdarzeń, które towarzyszą całemu przedsięwzięciu. 

Niemniej jednak, niepokoi mnie § 3, gdybyście Państwo zechcieli zerknąć  

na tenże właśnie § – w pierwszej linijce mamy informację, iż "konsultacje 

społeczne odbywać się będą w formie bezpośredniej". No i tutaj moje pytanie – 

czy rzeczywiście biorąc pod uwagę sytuację, o której mówił Pan Radny 

Czeremcha, sytuację związaną z epidemią, którą znamy wszyscy,  

czy rzeczywiście ta forma prowadzenia konsultacji w sposób bezpośredni, które 

mają być wykonane w terminie do 30 listopada, jest rzeczywiście jedyną 

sensowną formą przeprowadzenia tych konsultacji? Czy rzeczywiście  

nie wartałoby lepiej przeprowadzić tych konsultacji, które są niejako konieczne, 

w nieco innej formie, która będzie bardziej bezpieczna dla wszystkich 

uczestniczących. Nie tylko w procesie wyrażenia swojej opinii, ale także dla 

pracowników, którzy będą zasiadali w obwodach konsultacyjnych, które Pan 
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Prezydent zamierza wyznaczyć. Prosiłbym tutaj o odpowiedź – czy jest 

możliwość zmodyfikowania treści tej uchwały? Dziękuję. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję bardzo. Proszę  

Pan Marcin Marzec. 

Radny M. Marzec – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! 

Właściwie w tym samym temacie, bo poniekąd ten temat już został wywołany na 

komisjach. Pozwoliłem sobie wtedy wyrazić bardzo zbliżone, właściwie to 

identyczne zdanie jak mój poprzednik. Natomiast, mimo wszystko chciałbym 

zabrać głos, bo ja domyślam się, jaka będzie odpowiedź, bo on padła  

na komisjach. Natomiast, chciałbym jeszcze raz na forum teraz całej Rady 

zaapelować o to, żebyśmy się zastanowili w związku z tym, że sytuacja 

pandemiczna, prawdopodobnie z zapowiedzi takich ogólnych i WHO, i władz 

krajowych, no zapowiada się pewnie na najbliższe lata. Tak naprawdę ciężko to 

określić. To wydaje się, że zasadnym jest zmiana zapisów w statucie gminy, 

żebyśmy w ogóle konsultacje mogli też w innych formach przeprowadzać. Bo to 

statut nam jakby narzuca tą formę bezpośrednią. To jest jedno, a dwa – chciałbym 

się odnieść – nie wiem, czy mogę – w dwóch zdaniach do wręczenia statuetek, bo 

już co prawda debatujemy nad inną uchwałą, ale nie było możliwości zabrania 

głosu przez radnych, a chciałbym taką bardzo może rzecz oczywistą wygłosić, ale 

dla mnie taką bardzo ważną. Bo w Polsce utarła się taka bardzo zła tradycja, że 

często nowe władze negują dokonania poprzedników i nowa władza przychodzi, 

i mówi, że to, co robił poprzednik było "be", tak, i równamy, i zaczynamy od zera. 

Tymczasem w Ostrowcu okazuje się, że ten cały proces został przeprowadzony, 

mimo zmiany władz, zmiany i władzy wykonawczej, władzy ustawodawczej, 

uchwałodawczej w postaci Rady Miasta. Udało się to doprowadzić do końca, i to 

jest bardzo cenne. Okazuje się, że możemy w Ostrowcu coś kontynuować przez 

ileś kadencji, czyli realizujemy strategię poprzedników. Bo koncepcje browaru to 

jeszcze poprzednie Rady – wykup – o czym mówiła Pani Prezydent, realizację 

inwestycji. Może w trochę innej formule, niż to było kiedyś do poprzedników 

planowane, ale udało się to zrobić i chciałbym podkreślić, że fajnie,  

że nie zanegowaliśmy tego, co poprzednicy myśleli, tylko zrealizowaliśmy to  

i życzyłbym sobie, że kiedyś nowe władze, a kiedyś takie przecież będą u nas  

w mieście, nie zanegują tego, co się tu stało i będą rozwijać dalej to miejsce,  

a nie powiedzą, że to, co zrobili poprzednicy było "be" i no trzeba zrobić coś  

z tym innego.Dziękuję.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś 

z Państwa ma jeszcze jakieś pytania? W takim razie bardzo proszę Pana 

Prezydenta o odpowiedź. 

Prezydent J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie Radni! 

Szanowni Państwo! Sytuacja związana z pandemią jest wyjątkowa i nie ma  

na tym świecie nikogo, kto z pełną odpowiedzialnością mógłby wskazać, kiedy 

się skończy, jakie będą skutki, i jak należy z tą pandemią walczyć? Stąd, trzeba 

być elastycznym i trzeba się przygotowywać na wszystkie scenariusze.  
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I również my w Ostrowcu Świętokrzyskim na taki scenariusze będziemy 

przygotowani. Stąd, dopuszczamy wszelkie  możliwości i do, jak gdyby działania 

Rady, organów Urzędu Miasta, spółek. Ale proszę nie zapominać,  

że życie się toczy. Proszę nie zapominać, że w sklepach pracują pracownicy  

i przynajmniej nie słyszałem, żeby w jednej sieci, czy drugiej sieci był problem, 

a wiem, ile osób przez te sklepy się przewija. Proszę nie zapominać,  

że dostarczana jest energia, dostarczane jest ciepło, dostarczana jest woda. I tam 

też jest szereg pracowników, którzy na bieżąco pracują, aby zapewnić ciągłość 

dostaw, więc to są bardzo skomplikowane mechanizmy. A'propos prądu – 

zabrakło. Wrócił. Złośliwość rzeczy martwych, ale to tak jest jak inżynier – 

elektryk mówi.  

Szanowni Państwo! Nawiązując do wypowiedzi Państwa Radnych, te prace nad 

tą strategią są bardzo mocno zaawansowane. Większość rzeczy, które były do 

wykonania i skonsultowania, zostały wykonane. Więc teraz to jest tylko takie 

domknięcie na starych zasadach, żebyśmy zdążyli, żeby się zabezpieczyć na 

przyszłość. To jest dokument strategiczny. To jest dokument, który będzie 

wielokrotnie jeszcze i omawiany, i analizowany, ale i zmieniany. Żeby on żył, on 

musi być płynny i stąd na pewno takie zmiany będą następowały, więc zakładam, 

że w przyszłości będziemy też nad tym debatować. Chcę też podziękować 

wszystkim tym, którzy zechcieli wziąć udział w tych dyskusjach, tych 

spotkaniach, bo łatwo jest krytykować, łatwo jest dyskutować z zaplecza,z zacisza 

domowego ogniska, niejednokrotnie anonimowo, ale sztuką jest wziąć 

odpowiedzialność – przyjść, złożyć wniosek, złożyć pismo i mieć możliwość 

bezpośredniego kontaktu. Ja mimo wszystko jestem zwolennikiem bezpośrednich 

kontaktów. Wtedy uważam, że te więzi społeczne, się utrwala. Nie wyobrażam 

sobie na dłuższą metę zdalnego nauczania, bo nic dobrego z tego nie wyjdzie. Tak 

jak i nic dobrego nie wychodzi z teleporad  w przychodniach, bo jak Państwo 

zobaczycie, to dzisiaj większym problemem jest brak dostępności do opieki 

medycznej, i wiele osób ma poważne schorzenia i za późno jest diagnozowanych, 

i za późno trafia do specjalistów. Ale to nie jest temat dzisiejszej sesji. Stąd 

dopuszczam różne kwestie. Mam nadzieję, że wspólnie będziemy mogli tutaj 

jeszcze niejedną rzecz wykonać, niejedną rzecz, zmodernizować i niejedną rzecz 

wybudować. I to jest ważne, żeby kształtować właściwe postawy i od nas samych 

zależy, jak to zostanie poszanowane. Tutaj ukłon w stronę Pana Radnego i my 

możemy powiedzieć, że w Ostrowcu Świętokrzyskim szanujemy się wzajemnie, 

i życzylibyśmy sobie, żeby tak też było w innych jednostkach, na innych 

szczeblach, żebym nie wchodził za głęboko w dyskusję. Z tego miejsca jeszcze 

raz chcę wszystkim Państwu tu podziękować. Tak, jak powiedziałem: to wszystko 

jest płynne, dopuszczamy wszelkie możliwości. Tak jak mówimy, no z dnia na 

dzień sytuacja się zmienia. Więc tu trzeba być odpowiedzialnym i trzeba mówić 

bardzo odpowiedzialnie, że dostosowujemy się do wszystkich zaleceń władzy 

centralnej, do wszystkich wytycznych. Stąd, Państwo dzisiaj wszyscy  

w maseczkach, i stąd wyjątkowo sesja w tej mniejszej sali.  
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Natomiast, to chyba będzie jedna z ostatnich sesji na tej sali. Za chwilę chyba 

wrócimy do Urzędu Miasta. Niestety, z dużymi ograniczeniami, bo wtedy już 

będzie chyba bez publiczności, bez gości i ze względu na warunki, jak gdyby 

lokalowe, tam to będzie funkcjonować, chyba że się okaże, że będziemy mieli 

czerwoną strefę i za chwilę wszystkie jednostki kultury i sportu zostaną 

pozamykane, więc będziemy korzystać z tych obiektów, które mamy. Tyle  

z mojej strony. Bardzo serdecznie dziękuję. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. Czy mają 

Państwo jeszcze jakieś pytania? Bardzo proszę Pan Dariusz Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jako, że nie 

miałem obowiązku uczestniczenia w posiedzeniach komisji przed dzisiejszą 

sesją, z radością przyjąłem informację od Kolegi Radnego Marca, o tym,  

że temat przeprowadzenia konsultacji był już na komisjach także poruszany.  

I z tego, co wynika należałoby najpierw pomyśleć o zmianie zapisów w statucie, 

a dopiero później wprowadzić. I rozumiem, że w tej sytuacji nie możemy takiej 

zmiany dokonać, ponieważ nas statut niejako blokuje. No, ale przy okazji, skoro 

tak wszyscy odbiegamy od tematu, to może również dodam, iż jako radny kolejnej 

kadencji pamiętam doskonale, jak ten budynek wyglądał i jego zmiana na korzyść 

jest ogromnym sukcesem całego miasta i wszystkich jego mieszkańców. I miejmy 

nadzieję, że ten remont, który Pan Prezydent zapowiedział za 100 lat kolejne, nie 

zatraci jego funkcji, tego miejsca, tego budynku. Dziękuję.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy mają 

Państwo jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? Proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto z Państwa jest przeciw? Proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. I kto z Państwa się wstrzymał? Proszę 

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Dziękuję bardzo.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXVII/93/2020 – załącznik nr 5 do protokołu.  

3) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przechodzimy do 

punktu trzeciego – udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. 

Projekt tej uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta 

oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu o podejście 

do mikrofonu, jak również Wiceprzewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju 

Miasta. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – A. Zawadzki – 

Dziękuję bardzo. Komisja Strategii również pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. Czu ktoś  

z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, jeśli nie 

ma pytań, to poddaje pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. Kto z Państwa Radnych jest  

za podjęciem uchwały? Proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki.  

Kto z Państwa jest przeciw? Proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki.  

I kto z Państwa się wstrzymał? Proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXVII/94/2020 – załącznik nr 7 do protokołu.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Bardzo Proszę Panią 

Starostę Marzenę Dębniak o zabranie głosu. 

Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 

Państwo Radni! Po raz kolejny występuję przed Państwem jak uboga krewna, ale 

proszę mi wierzyć, że bardzo wdzięczna krewna. To dzięki Państwa dotacjom, to 

nie jest pierwsza w tym roku, naprawdę udaje się dużo zrobić w tym szpitalu. Ja 

dalej się do Państwa będę uśmiechać, bo ten rok się skończy, a jest następny. 

Wiecie Państwo, jaka jest w tej chwili trudna sytuacja. Już pomijam całą sytuację 

finansową szpitala. Ale jeszcze jest w tej chwili Covid i też się sama zastanawiam, 

jak się ten rok skończy. Ja raczej jestem optymistką, ale nie w tym zakresie. 

Jeszcze raz dziękuję. Te pieniądze oczywiście zostaną wydatkowane na to, co 

Państwo – na to zadanie, które są zapisane w uchwale. Jak Państwo wiecie, nie 

tak dawno odbieraliśmy po remoncie Oddział Wewnętrzny I. Jeżeli ktoś to 

widział, widział ten oddział, więc no i widzi, że to jest taki szpital, jaki się ogląda 

na filmach. Dużo, dużo jeszcze brakuje. Jestem bardzo wdzięczna za każdą 

pomoc i jeszcze raz dziękuję za tą dotację. Dziękuję Panie Prezydencie, dziękuję 

Państwu Radnym. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękujemy bardzo. Bardzo 

proszę Pana Prezydenta o zabranie głosu.  

Prezydent J. Górczyński – Panie i Panowie Radni! Szanowni Państwo! Drodzy 

Internauci! Pani Starosto! To jest ukłon nas, mieszkańców miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, wyrażony przez naszych przedstawicieli przez Państwa 

Radnych na wniosek nasz. Dzisiaj stać nas na to, żebyśmy mogli kolejny raz  

w tym roku wesprzeć szpital, ale to jest w podziękowaniu za pracę całego 

personelu szpitala. Pani Starosto! Na Pani ręce podziękowania za pracę lekarzy, 
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pielęgniarek, służb technicznych, wszystkich pracowników szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. I mam nadzieję, że te 100 tys. zł przyczyni się do tego,  

że wchodząc do szpitala zauważą też trochę innego oblicza. Trochę radości  

i optymizmu. Jeszcze raz podziękowania dla wszystkich. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękujemy. Czy ktoś  

z Państwa chce jeszcze zabrać głos? Bardzo proszę, Pan Andrzej Pałka. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Koleżanki, Koledzy 

Radni! Pani Starosto! Myślę, że to jest piękny gest z naszej strony.  

Jak Pan Prezydent wspomniał, ale jeszcze większy, że obdarowany potrafi 

powiedzieć nam wszystkim tu obecnym "dziękuję" za tą pomoc, czego  

nie doświadczaliśmy, jak pamiętamy w nieodległym czasie. I oby tak było.  

Jest to budujące dla nas wszystkich. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękujemy! Czy ktoś  

z Państwa? Jeśli nie, to przechodzimy do kolejnego projektu uchwały.  

 

4) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Punkt czwarty: 

uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2020 r. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji o podejście do mikrofonu  

i przedstawienie na opinii komisji. Pan Włodzimierz Stec. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś  

z Państwa ma jakieś uwagi albo zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, 

zatem przejdźmy – poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na 2020 r. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Bardzo proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto z Państwa jest przeciw? Bardzo 

proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienia ręki. I kto z Państwa się wstrzymał? 

Proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Stwierdzam,  

że uchwała została podjęta jednogłośnie. Dziękuję.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2020 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXVII/95/2020 – załącznik nr 9 do protokołu.  

5) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przechodzimy  

do kolejnego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029. 

Projekt tej uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Bardzo proszę 
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Przewodniczącego Komisji o podejście do mikrofonu i o przedstawienie nam 

opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy mają 

Państwo jakieś zapytania, ewentualnie jakieś uwagi do projektu tej uchwały? Nie 

widzę. Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 

lata 2020 – 2029. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? Proszę 

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto z Państwa jest przeciw? Proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. I kto z Państwa się wstrzymał. Proszę 

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Dziękuję. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 

– 2029 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXVII/96/2020 – załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 

Ad V/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Wiceprzewodnicząca M. Woźnicka – Kuzdak – I w ten sposób proszę Państwa, 

doszliśmy do punktu piątego. Wobec wyczerpania porządku obrad, zamykam 

XXXVII nadzwyczajną sesję Rady Miasta. Dziękuję Państwu serdecznie  

za przybycie. Do widzenia. 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 14.47. 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 

Marta Kamińska  

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Eliza Kaniewska 

Magdalena Połetek 

 

Marta Woźnicka – Kuzdak    

 

 


